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Design Glass Pad for Smart Building Technology
Design Glas Pad für Smart Building Technology

Glas Pad - Montagelösung für Smart Devices

•	 Superdünnes Echtglas
•	 Präzisions-Kantenschliff
•	 Keramische Glasfarben
•	 Unsichtbare Magnetbefestigung
•	 Flache Unterputzmontage
•	 Ultraflacher Einbau

•	 Super-slim real glass
•	 Precise edge grinding
•	 Ceramic glass colors
•	 Invisible magnetic fixing 
•	 Flat in-wall mounting
•	 Ultra-flat installation

Glass Pad - mounting solution for smart devices©
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Design Glas Pad für Smart Building Technology
Einzigartig flach schmiegt sich das super dünne Glas Pad aus Echtglas mit Präzisions-Kantenschliff 
an jede Fläche. Die Tablets werden bündig in den perfekt geschliffenen und mit keramischer Farbe 
veredelten Glasrahmen eingebettet. So wird die Steuerung von Licht, Jalousien und der gesamten 
Gebäudetechnik über Apps, wie beispielsweise der hauseigenen Living Emotions® App, modern in 
der Architektur integriert. Die zum Patent angemeldete Magnetlösung zur extraflachen Unterputz-
Wandmontage lässt die Fixierung von außen unsichtbar verschwinden. Das Netzteil wird entweder 
direkt in einem mitgelieferten Gehäuse hinter der Wandhalterung befestigt oder mit einem Kabel 
entfernt verbunden, sodass die Halterung auch in besonders schmalen Wänden oder sogar Türen und 
Rahmen Platz findet. Das Living Emotions® Glas Pad greift die ultraflache Anmutung der Smart Devices 
auf und integriert sie in perfektem Design um innovative Gebäude in Smart Buildings zu verwandeln.

Design Glass Pad for Smart Building Technology
Uniquely flat, the super-thin Glass Pad made of real glass with precision ground edges fits neatly on 
any surface. The tablets are entirely smooth embedded in the perfectly designed glass frames refined 
with ceramic color. Lighting, shading and other smart building technologies are controlled via apps such 
as our own Living Emotions® App. The Living Emotions® Glass Pad wall mounting solution integrates 
the devices modernly into today‘s architecture. A magnetic solution (patent pending) for ultra-thin wall 
mounting conceales the fixings and allows them to disappear invisibly. The power supply is either 
mounted directly in an included housing behind the wall mount or remotely connected with a cable. 
Thereby the Glass Pad even finds space in particularly narrow walls or even doors and doorframes. 
The Living Emotions® Glass Pad takes up the ultra-flat appearance of the smart device to transform 
innovative buildings into Smart Buildings.

MADE
IN
GERMANY

Glass Pad for iPad mini 4*

Glass Pad for iPad Pro 12,9“*

Glass Pad for iPad / iPad Air 2 / iPad Pro 9,7“*

Glass Pad for 
iPod 6th Gen*

*Apple device not included


